
Protokół Nr XXXIII/2013 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z 24 maja 2013 roku 
 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych, zaproponował minutą ciszy uczcić śmierć Pana 
Ryszarda Barana Prezesa BS w Sędziszowie i jednocześnie radnego powiatowego. 
Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co stanowi wystarczające quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Dariusza Juszczyk. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? Nie zgłoszono. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa  w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie  ustalenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Gminy Sędziszów, oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej  

8. Uchwała w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

9. Uchwała w sprawie ustanowienia dopłaty dla właścicieli nieruchomości do 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

10. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr III/17/2010 Rady Miejskiej 
w Sędziszowie z dnia 30 grudnia 2010 roku w sprawie zasad przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowe zasady częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

11. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów do realizacji projektu 
systemowego  „Aktywizacja społeczna i zawodowa osób korzystających z 
pomocy społecznej” w ramach działania 7.1 Rozwój i upowszechnianie 
aktywnej integracji, Poddziałania 7.1.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej 
integracji przez ośrodki pomocy społecznej”. 

12. Uchwała w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Sędziszów w 2013 
roku. 

13. Uchwała w sprawie wniosku o zniesienie urzędowej nazwy przysiółka w 
miejscowości Klimontów. 

14. Uchwała w sprawie zmian w  WPF na lata 2013 – 2024. 
15. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2013. 
16. Sprawozdanie z działalności  w OSiR za 2012 rok. 
17. Sprawozdanie z działalności MGOPS za 2012 rok. 



18. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Sędziszów za rok 2012. 
19. Rozpatrzenie rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Świętokrzyskiego w 

sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr XXXII/232/2013  z dnia 27 
marca 2013 roku w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sędziszów dla części wsi: 
Aleksandrów, Boleścice, Grązów, Piołunka, Zielonki. 

20. Odpowiedzi na interpelacje. 
21. Wolne wnioski i dyskusja. 
22. Zamknięcie obrad.         

Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? 
Radny J. Strzelec 
- podjęliśmy uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodno – kanalizacyjnych, czy będziemy go anulować? 
Pan Burmistrz 
- plany weryfikowane są przez życie ciągle. Jeżeli zaistnieją okoliczności to nie 
musimy zmieniać całości, to że wprowadziliśmy projekty wodociągów to dlatego, że 
pojawiła się możliwość uzyskania dofinansowania. Najważniejszy dokument to 
zmiana uchwały budżetowej poprzez zapewnienie środków finansowych. 
Wprowadzimy to co było zapisane w planie, w latach następnych nie będzie można 
pozyskać środków na ten cel. Wprowadzając te zadania nie ma potrzeby zmiany planu 
zagospodarowania. Wieloletni plan rozwoju i modernizacji urządzeń wodno – 
kanalizacyjnych, możemy zmienić na następnej sesji. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są jeszcze uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? Nie zgłoszono. 
Głosowanie protokołu z poprzedniej sesji 
13 głosów – za 
Ad, 5 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji. 9materiał 
stanowi załącznik do protokołu). 
Pan Przewodniczący  
- zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji? 
Radny W. Tabor 
- pkt. 4 nie dosłyszałem na co ta kwota. 
Pani Sekretarz 
- zakup urządzeń zabawowych na plac zabaw w Gniewięcinie. 
Radny Z. Konieczny 
- odnośnie działek leśnych wokół wysypiska, mieszkańcy są niezadowoleni bo jedna 
osoba dostała decyzję na wycinkę a chętnych było więcej. 
Radny N. Jawor 
- ludzie maja pretensje, że jedna osoba dostała decyzję na wycinkę wiatrołomów. 
Potem zgłosiło się 12 mieszkańców, 



- odmulenie rzeki Mierzawy dlaczego do Pawłowic, dlaczego wydano zezwolenie na 
wycinkę pięknych drzew a stare zostały. Powinien sołtys coś o tym wiedzieć. 
Radny J. Strzelec 
- Pan informował wszystkich a Rada czy dostała informację? 
- wynajęcie ciągnika z osobą do kropienia barszczu Sosnowskiego, wg mnie kwota za 
usługę za wysoka. Czemu nie robią tego przedsiębiorcy z naszej gminy? 
Pan Burmistrz 
- po przejściu wichury drzewo leżało, przyszedł człowiek i zaproponował posprzątanie 
za pozyskane drewno i dostał pozwolenie ze starostwa. Podzielono na 12 osób, 
wszyscy nie skorzystali. Nie było zainteresowania dopóki nie rozpoczęły się prace, 
- wystąpił do nas Zarząd Melioracji i Gospodarki Wodnej o zgodę na wycinkę, nie 
wnikaliśmy szczegółowo bo to przecież instytucja. Gdy my ich o coś poprosimy to 
nam robią i to z dobrej woli np. Gniewięcin, Łowinia, Swaryszów, 
- mieliśmy oferty na wycinanie barszczu Sosnowskiego, przedstawił koszty 
poszczególnych ofert. Jeżeli ktoś ma możliwość świadczenia usług przez jakąś firmę 
prosimy o złożenie ofert, to będziemy informować o różnych pracach. To co my 
robimy jako gmina żeby zabezpieczyć miejsca pracy i wspomagać przedsiębiorców, to 
mało jest takich gmin. Szkoda że u nas nie ma takich firm, które mogłyby wykonywać 
usługi np. elektryczne. 
Ad. 6 
Radny M. Gliwiński 
- mieszkańcy Skarpy proszą o zamontowanie dodatkowo 1 lamy po drugiej stronie 
przy nowym parkingu. 
Radny N. Jawor 
- poprosił o przegląd gwarancyjny drogi i odwodnienia w Borszowicach bo się zapada 
w niektórych miejscach, 
- poszerzyć zjazd z drogi powiatowej na gminną, 
- ustawić znak teren zabudowany w miejscowości Boleścice Zapusta, 
Radny W. Tabor 
- droga za torami koło hotelu prosiłem o doziarnienie i prace równiarką – dopiero na 
koniec czerwca, 
- dowieźć szlakę na drogę do PALKO kierunek Lipski, 
- droga gościniec wyciąć zakrzaczenia i poszerzyć, 
- wyrównać drogę w gliniankach (wystarczy praca koparką) zgłaszałam już rok temu, 
- uzupełnić wyrwy w asfalcie k/kaplicy oraz posesji Nr 145, 
- prośba o tablicę na obwodnicy w kierunku Majowej – napis Piła 1km. 
Radny M. Mentel 
- proszę o wyjaśnienie jakie obowiązują procedury po zgłoszeniu o wałęsających się 
psach np. Krzcięcice, 
- kiedy rozpoczną się prace na ulicach Krótka, Wesoła, Słoneczna? 
- czy jest szansa wykonania w tym roku drogi Aleksandrów – Piołunka? 
- w miejscowości Słaboszowice istnieje kamieniec o pow. 52 ary, proszę o rozeznanie 
możliwości zasypania. 
Radny J. Wiencek 
- naprawić uliczki osiedlowe na Skarpie, 



- teren prywatny od Skarpy do Leśnej, jeśli nie ma właściciela musimy uporządkować 
sami. 
Radny J. Strzelec 
- sprawa podłączenia światła dla p. Nowak w Przełaju, 
- wyrównać zapadlisko na drodze powiatowej Przełaj – Czepiec, 
- wyrównać tłuczniem drogi Mstyczów k/ Kralweski, Rokicki i Syska oraz w Przełaju 
Podlesie w kierunku łąk, 
- na drogach robionych w ubiegłym roku popękany asfalt k/ posesji Roman i Przełaj 
Czepiecki p. Zarębski, 
- kamień wywieziony za p. Osuch. 
Radny Z. Konieczny 
- proszę o uzupełnienie masą bitumiczną ubytków na skrzyżowaniu Klimontów – skręt 
do przystanków za szkołą, 
- podciąć krzaki przy drodze w stronę p. Ostrowskiego, 
- podciąć krzaki Jeżów od drogi powiatowej posesja 45 w stronę łąk. 
Radny Z. Konieczny 
- uprzątnąć naniesiony piach na Bat. Chłopskich i uzupełnić ubytki w asfalcie. 
Radny Z.Gładki 
- ponawiam prośbę o ścinkę poboczy w Pawłowicach przy rozjeździe dróg, 
- świetlica wiejska – odpadają płytki ze schodów, 
- wykonać rów odwadniający od strony Sieńska, woda zalała uprawy rolnicze,     
- most w Łowini działka p. Zaczkowskiego drzewa wychodzą na jezdnię, koniecznie 
wyciąć. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- wyciąć drzewa przy ul. Kościelnej, rosną w pasie chodnika i naprawić chodnik, 
- pieniądze ze sprzedaży działki przy Jędrzejowskiej miały być na chodnik, 
- propozycja aby autobus szkolny zabierał dzieci z Jędrzejowskiej i odwoził, 
- naprawić zapadlisko w drodze k/Kowalskiego, 
- na ul. Polnej miała być nowa nawierzchnia, 
- wybrać rów k/Ryczki bo woda podskórna wychodzi na drogę, 
- na ul. Nagłowickiej przez wiatraki zrobiło się ogólne wysypisko. 
Radny S. Łazarski 
- poprosił o zakończenie prac ziemnych przy hydroforni, 
- proszę o powrócenie do tematu uporządkowania terenu przy kładce, jest to teren PKP 
i nic się w tej sprawie nie dzieje, jest to trudny temat. 
Pan Przewodniczący 
- przypominam p. Adamskiemu że mosty w Rynku i na Jędrzejowskiej będą 
pomalowane. 
Radny Z. Gładki 
- zgłaszam odnowienie wszystkich mostów na terenie gminy. 
Radny J. Strzelec 
- mosty na rzece nie są nasze, szanujmy się remontujmy tylko gminne. 
Radny Z. Gładki 
- zgłaszam odnowienie wszystkich mostów przez ich właścicieli. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 



- odczytał projekt uchwały w sprawie   ustalenia wzorów deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Gminy Sędziszów, oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej  
Głosowanie 
14 głosów – za             uchwała Nr XXXIII/244/2013 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie Uchwała w sprawie określenia terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.  
Zapytał czy są pytania do projektu uchwały? 
Radny J. Strzelec 
- proszę o wyjaśnienie zapisu § 3. 
Pani Skarbnik 
- jeżeli się Pan rozliczy w tym dniu to po pierwszym wpłata na następny miesiąc. 
Radny N. Jawor 
- mieszkańcy mają wpłacić do ostatniego dnia miesiąca to sołtys na rozliczenie 
powinien mieć przynajmniej 3 dni. 
Pan Burmistrz 
- wprowadzanie przepisów jest piekielnie skomplikowane, trzeba zmienić że do 5 
kolejnego miesiąca. Prosimy aby sołtysi pomogli osobom starszym, samotnym. My 
prosimy aby te opłaty były drogą elektroniczną, tym co nie mogą dotrzeć pomoże 
sołtys. Sołtys przyjmie ale trzeba im dać 5 dni na rozliczenie. 
Pani Sekretarz 
- może poprawmy § 4 że płatne do 25 każdego miesiąca. 
Propozycja do 20 każdego miesiąca, wtedy będzie czas na rozliczenie. 
Pani Alicja Konieczna 
- 2% od 7 zł to jest 0,15zł. 
Pan Burmistrz 
- znamy przeliczenie, pomóżmy temu systemowi zafunkcjonować, prosimy 
sołtysów o pomoc jako że jesteście osobami publicznymi. Egzekucja nie będzie 
następować po miesiącu, tylko po przekroczeniu jakiejś kwoty zaległości, różnie 
ludzie mogą płacić. 
Sołtys B. Krzosa 
- my płaciliśmy do końca czerwca, wywożą na początku miesiąca a co z resztą 
śmieci, 
- jak będzie wyglądać zaopatrzenie się w pojemniki? 
Pani Sekretarz 
- wczoraj było pierwsze robocze spotkanie z wywoźnikiem. Omówiliśmy sprawy 
zaopatrywania w pojemniki i są ustalone dalsze kroki. Od 1 lipca zaopatrzenie w 
pojemniki leży po stronie właściciela posesji. W czerwcu będą zabierać śmieci, 
pytaliśmy po co zbierać pojemniki i później znów rozwozić, powiedział że nie 
będzie ich zabierał ale musi dotrzeć z dokumentacją i ustaleniem formy nabycia. 
Proponowaliśmy aby tam gdzie są pojemniki innych firm aby dotarł w czerwcu do 
tcyh ludzi aby był czas na zaopatrzenie się w pojemniki. 



Mamy cennik i jeśli porównamy dzierżawa czy zakup to lepiej jest kupić. 
Pytałyśmy czy ma wystarczającą ilość pojemników, nie ma aż tyle w odpowiedniej 
kolorystyce więc będą nalepki. Zamówił kolorowe pojemniki, trzeba czekać na 
realizację zamówienia. W niektórych gminach pojemniki są za darmo bo są w 
cenie opłaty. Jest przygotowany na dystrybucję worków ale są droższe, worek to 
jest element jednorazowy. 
Radny J. Strzelec 
- jeśli odpady będą niesegregowane to będzie więcej worków i musi wszystko 
zabrać. 
Pani Sekretarz 
- cena worka u niego to 1zł. Teraz będzie wystawiał 1 fakturę dla gminy (może 
zwolnić pracownika i zlikwidować kasę). Jeżeli będzie rozprowadzał worki to musi 
być pracownik i kasa fiskalna.  
Pani E. Kowalska 
- do segregacji potrzebne są 3 kolory. 
Pani Sekretarz 
- segregowane śmieci będą odbierane odrębnie od zmieszanych. Dla nich 
segregacja w workach może być łatwiejsza niż w koszach. Miesiące lipiec i 
sierpień to będzie jeden wielki bałagan. 
Radny Z. Gładki 
- słoiki mają być bez zakrętek i umyte. 
Pan Burmistrz 
- nie wolno wrzucać smarów itp. 
Pan Gurdziel 
- czy śmieci nie segregowane można zbierać do worków ? 
Pani Sekretarz 
- tak można. 
Pani R. Pacholec 
- czy wszyscy będą mieli jednakową prowizję za zbieranie opłat za śmieci? 
Pan Burmistrz 
- podatek czy opłata śmieciowa to jak sołtys będzie miał życzenie to zbierze, to ma 
być pomoc, raz na 3 miesiące można. 
Radna B. Wójcik 
- inkaso w wys. 2% to jest mało, Zarządy Wspólnot będą musiały zapłacić za 
wszystkich swoich mieszkańców nie czekając na zapłatę i bez prowizji. 
Radny N. Jawor 
- ludzie przyzwyczaili się płacić przy podatku a co z pozostałymi? 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie zgłoszoną poprawkę – § 3,4  termin opłaty do 20 dnia 
miesiąca a rozliczenie do końca miesiąca . 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Głosowanie uchwały z przyjętą poprawką 
14 głosów – za                         uchwała Nr XXXIII/245/2013 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 



 
- odczytał uchwałę  w sprawie ustanowienia dopłaty dla właścicieli nieruchomości do 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Pani A. Konieczna 
- jak jest dziecko niepełnosprawne to jaka dopłata? 
Pani Sekretarz 
- dopłata jest dla dziecka nie dla rodziny. 
Głosowanie uchwały 
13 głosów – za                               uchwała Nr XXXIII/246/2013 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę własną Nr III/17/2010 Rady 
Miejskiej w Sędziszowie z dnia 30 grudnia 2010 roku w sprawie zasad przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowe zasady częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 
Głosowanie 
13 głosów – za                         uchwała Nr XXXIII/247/2013 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów do realizacji projektu 
systemowego  „Aktywizacja społeczna i zawodowa osób korzystających z pomocy 
społecznej” w ramach działania 7.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji, 
Poddziałania 7.1.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki 
pomocy społecznej”. 
Głosowanie 
13 głosów – za                          uchwała Nr XXXIII/248/2013 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Sędziszów w 
2013 roku. 
Głosowanie 
13 głosów – za                         uchwała Nr XXXIII/249/2013 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wniosku o zniesienie urzędowej nazwy przysiółka w 
miejscowości Klimontów. 
Głosowanie 
13 głosów – za                        uchwała Nr XXXIII/250/2013 
Ad. 14 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w WPF gminy Sędziszów na lata 2013 – 
2024. 
Głosowanie 
11 głosów – za                          uchwała Nr XXXIII/251/2013 
Ad. 15 
Pani Skarbnik 



- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok, nowe 
zadania inwestycyjne związane z wodociągami dają możliwość zdobycia środków 
zewnętrznych. W zał. Nr 3 pojawiła się pozycja wolne środki 267.743,57zł, zostały 
one z 2012 roku, różnica między wykorzystanymi a pozostającymi. 
Radny J. Strzelec 
- chodzi o wodociąg Mstyczów i Swaryszów , Wojciechowice, Bugaj wraz z 
przyłączami. Proponuję dopisać w pkt. 6 w miejscowościach Bugaj i Wojciechowice 
są płatne przez właścicieli posesji. 
Pani Skarbnik 
- to jest tak zapisana nazwa zadania, mieszkańcy Swaryszowa wpłacają sumy 
depozytowe na przyłącza. Problem tkwi w nazwie zadania a sposób rozliczenia z 
mieszkańcami jest w każdej miejscowości taki sam. 
Radny M. Gliwiński 
- na terenie gminy każdy płacił za siebie. 
Pan Burmistrz 
- jest ustawa, która reguluje te sprawy za przyłącza wodno kanalizacyjne płaci 
mieszkaniec a do studzienki na posesję podłączenie płaci gmina. Przedtem ludzie 
płacili więcej bo nawet dojścia do głównej nitki. Możemy na następnej sesji zmienić 
nazwę zadania. 
Radny M. Mentel 
- na następną sesję przygotować uchwałę dotyczącą zmiany nazwy inwestycji w 
Mstyczowie. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie. 
Głosowanie 
12 głosów – za                       uchwała Nr XXXIII/252/2013 
Ad. 16, 17 i 18 

1. Sprawozdanie z działalności  w OSiR za 2012 rok. 
2. Sprawozdanie z działalności MGOPS za 2012 rok. 
3. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Sędziszów za rok 2012. 

Zapytał czy są pytania do przedstawionych sprawozdań. 
Rada przyjęła do wiadomości przedstawiony materiał. 
Ad. 19 
Pan Przewodniczący 
- odczytał  rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Świętokrzyskiego w sprawie 
stwierdzenia nieważności uchwały Nr XXXII/232/2013  z dnia 27 marca 2013 roku w 
sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Sędziszów dla części wsi: Aleksandrów, Boleścice, Grązów, Piołunka, 
Zielonki. 
Rada przyjęła do wiadomości i zastosowania przedstawione rozstrzygnięcie 
jednogłośnie. 
Ad. 20 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
Pan M. Gliwiński – do sprawdzenia i dokładnego rozeznania przez elektryka czy to 
jest możliwe, 



Pan N. Jawor – w ramach gwarancji drogę Borszowice zgłosimy do sprawdzenia, 
- w sprawie poszerzenia zjazdu z drogi powiatowej zwrócimy się do Powiatu, 
- w sprawie ustawienia znaku drogowego zwrócimy się do Komisji Ruchu Drogowego 
o zgodę. 
Pan W. Tabor – gdy będzie sprzęt na terenie rozpoczniemy pracę, 
- szlaka na drogi będzie dowożona, 
- wycinkę krzaków będą robić pracownicy interwencyjni, 
- wyrównanie glinianek zrobi ZUK gdy będą mieli sprawny sprzęt, 
- uzupełnienie wyrwy w asfalcie musimy sprawdzić,  
- drogowskaz w kierunku Piły przyjmujemy do realizacji. 
Pan M. Mentel – jeśli jest zgłoszenie o wałęsających się psach to zgłaszamy do ZUK i 
starają się złapać, 
Pan A. Walocha 
- jeśli da się złapać to łapiemy a pozostałe biegają. Nie mamy przeszkolonego 
człowieka, jeżdżę po godzinach swoim samochodem, 
Pan Burmistrz 
- ulice Krótka i Słoneczna będą robione w najbliższym czasie, 
- Aleksandrów – Piołunka realizacja w tym roku, 
- będzie wizja lokalna, gdy będą wywozić ziemię spod elektrowni wiatrowych to 
poprosimy aby tam zawozili. 
Pan J. Wiencek – uliczki będą naprawiane gdy grunt siądzie, 
- porządkowanie terenu będzie robił ZUK. 
Pan G. Grzywnowicz 
Pan J. Strzelec – OPS podjął działania aby światło do p. Nowak zostało podłączone, 
dzieci również powinny uczestniczyć w kosztach. 
Radny J. Strzelec 
- ona ma dzieci ale zwróciła się do mnie więc ja zgłaszam. Pracownik OPS 
odpowiedział, że wykona to p. Baran. 
Pan Burmistrz 
- wszelka udzielana pomoc musi być wykonywana racjonalnie i skutecznie, 
c. d. odpowiedzi 
Pan J. Strzelec – zapadlisko w drodze powiatowej zgłosiliśmy przyrzekali że będzie 
naprawione, ponowimy. 
- tłuczeń na drogę dowieziemy, droga w Mstyczowie będzie robiona w lipcu, 
- odcinki gdzie jest popękany asfalt zgłosimy do poprawki, 
- dziury za p. Osuch będą wyrównane, 
- pracownicy wydziału BRI objeżdżają i sprawdzają stan dróg. 
Pan Z. Konieczny – ubytki w asfalcie zostaną uzupełnione, 
- wycinkę będziemy robić sukcesywnie. 
- na Bat. Chłopskich wywieźliśmy kilka zestawów szlaki. 
Pan Z. Gładki – wycinkę krzaków i ścinki poboczy przy drogach powiatowych 
zgłosimy, 
- usterki w świetlicy wiejskiej zgłosimy wykonawcy do poprawki, 
- rów odwadniający od Sieńska musimy podjechać i zdecydować jak to zrobić, 
- podcinkę drzew w Łowini jeśli będzie możliwe to zrobimy sami a jeśli nie zgłosimy 
do Powiatu. 



Pan Z. Adamski – podjedziemy na miejsce i sprawdzimy co da się wyciąć, 
- przetarg na sprzedaż działki jest w czerwcu, 
- sprawę dowozu dzieci rozeznamy, 
- wiele razy było zgłaszane poprawy nawierzchni ale nie wiemy czy Powiat zrobi w 
tym roku. Ponownie wszystkie uwagi dotyczące dróg powiatowych zgłosimy. 
Pan S. Łazarski – ZUK zamontuje zasuwy na hydroforni na Skarpie, 
Ad. 21 
Pan Burmistrz 
- naprawią zasuwę między Leśną a Skarpą, 
- będą podłączać teren przy butikach do nowej kanalizacji, Ośrodek Zdrowia, Sklep p. 
Pajdy i Bar Zacisze, 
- kanalizacja , diagnozujemy co robić żeby uszczelnić przepływy szczególnie przy 
SEFAKO, 
- monitorujemy ilość ścieków, należy sprawdzać ile przywozi Słupia. 
Był taki okres że praktycznie wszystkie sprzęty były popsute, ostatni raz robimy 
remont sam. Lublin, nie może tak być że nie ma mobilnego samochodu. 
Pan A. Walocha 
- praktycznie nie mam ludzi do pracy. 
Radny S. Łazarski 
- 28 lutego była awaria i zobaczyłem ilu ludzi szuka zasuwy, dwóch chodzi 
bezproduktywnych. 
Pan A. Walocha 
- kanały musimy sprawdzać przynajmniej 2 razy w tygodniu, cały Sędziszów trzeba 
przejść. 
Radny S. Łazarski 
- trzeba wyremontować odcinek kanalizacji na Skarpie między blokami 7 – 10. 
Pan Burmistrz 
- nie wiem kogo lub czego tam brakuje, jesteśmy na etapie rozpatrywania tak dalej być 
nie może. 
Radny J. Strzelec 
- powinno się rozmawiać z dyrektorem, 
- co robi ten żółty samochód? 
Pan Burmistrz 
- wszystko robią tym samochodem. 
Radny S. Łazarski 
- będąc na kontroli w ZUK otrzymaliśmy stan zatrudnienia. 
Pan Burmistrz 
- musimy merytorycznie nad tym popracować, co miesiąc będą spotkania. My musimy 
doprowadzić do tego  żeby tam służba była mobilna i wydajna. Organizacyjnie jest 
bardzo wiele do poprawy. 
- porządkowanie terenu przy kładce PKP, możemy zadbać żeby było czysto natomiast 
większe projekty to przyszłość, 
- działkę przy Dworcu wyceniają nie chcą przekazać nieodpłatnie, jeśli będą to duże 
pieniądze to nie kupujemy, 
- zwrócimy się do Powiatu o pomalowanie mostów przy ich ciągach drogowych. 



Wysłaliśmy ponownie pismo do ZDP z dokładnymi objaśnieniami proponowanych 
umów. Przetarg był otwarty proponowali dwie drogi Gródek – Tarnawa i Boleścice – 
Mierzyn, chodnik nie był w ogóle ujęty. Na te 2 drogi brakuje 119.000zł, wstępna 
propozycja aby robić systemem gospodarczym i podzielić koszty po połowie. Na razie 
chcą zabezpieczenia 119.000zł ale bez chodnika. Nasze uzgodnienia były inne. 
Rozwiązanie się znajdzie, szczegółowe informacje podamy na następnej sesji. 
Radna B. Wójcik 
- nie mogę się zgodzić z wyliczeniami, trzeba przeliczyć gdzie i jakie obsady. Przy 
organizacji wszystkich uroczystości pomaga ZUK. 
Radny J. Strzelec 
- Komisja Rewizyjna pokazuje Dyrektorowi, że realizuje bardzo dużo. 
Radna B. Wójcik 
- dużo godzin przepracowali w Łowini, gdzie to zapisane? 
Radny J. Wiencek 
- dziś nie ma Dyrektora, o wszystkie roboty się go prosi. Mają 27 etatów z tego 25% 
nie ma dziennie. Są pracownicy interwencyjni ale z nimi są problemy bo nie są 
fachowcami. Na wielu wodociągach czy kanalizacji rury stare, wszystko się psuje, oni 
potrzebują fachowców. 
Zimą też do odśnieżania wołamy ZUK. 
Pan A. Walocha 
- jestem do dyspozycji całą dobę, nie mamy elektryka. Do utrzymania mamy sieć na 
całej gminie, są konserwatorzy ale tego nie robią. 
Pan Burmistrz 
- poczekamy i zobaczymy czy da się inaczej funkcjonować. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej w sprawie akceptacji kart i spisu 
inwentaryzacyjnego nieruchomości przeznaczonej do komunalizacji z mocy prawa 
położonej w Klimontowie zakupionej przez mieszkańców wsi Klimontów, 
Klimontówek i Jeżów pod budowę szkoły. 
Rada Miejska zaakceptowała kartę i spis inwentaryzacyjny w/w nieruchomości. 
- odczytał pismo Rady Społecznej ZPOZ w Jędrzejowie o dofinansowanie zakupu 
sprzętu rehabilitacyjnego. 
Radny W. Tabor 
- mieszkańcy ul. Leśnej zwracają się z prośbą aby wydzielić jej część jako strefa 
zamieszkania. 
Radny J. Wiencek 
- od zjazdu ze Skarpy jest chodnik i przejście. 
Ad. 22 
Pan Przewodniczący zamknął  obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej.       
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